

Center for Evaluation and Measurement

Assistant VP for Academic Affairs

Consulting Office

30 years of expertise in testing

We?

Who Are We are an independent and neutral government entity, ensuring the highest levels of transparency and reliability in all our services. When your organization seeks to select the best candidates, accuracy and credibility become essential. At the Consulting Office of the Center for Evaluation and Measurement at Kuwait University, we provide you with scientific tools and advanced resources to ensure that your hiring and evaluation decisions are built on strong and reliable foundations.

Why Choose Us?

- •A Neutral Government Entity: We operate under the umbrella of Kuwait University with no affiliation to external parties, making us a trusted body for conducting assessments with complete impartiality and integrity. This guarantees the highest standards of credibility in all our results.
- Advanced Facilities and Strategic Location: We offer an ideal testing environment that is fully equipped to ensure candidate comfort and test confidentiality. Our facilities include:
 - Modern testing halls equipped with the latest computer technologies and capable of accommodating large numbers of applicants.
 - A strategic location in the heart of Kuwait City, easily accessible.
 - Ample parking with convenient entrances and exits.
 - A private and separate entrance to testing halls, ensuring privacy and a quiet atmosphere.
 - An advanced testing system with immediate result generation, as desired by the client.
- •Over 30 Years of Experience: We take pride in our experience spanning over three decades in designing, implementing, and managing nationwide assessments. This extensive history has given us unparalleled knowledge and expertise in the field of measurement and evaluation, making us the ideal choice for assessing candidates in various fields.
- •Supported by Outstanding Academic Expertise: Our team includes a distinguished group of over 1,600 university faculty across all disciplines, enabling us to create comprehensive, advanced test models based on scientific principles that accurately measure knowledge and competence.

Your partner in achieving excellence



مركز التقييم والقياس

مساعد نائب مدير الجامعة للشؤون العلمية

مكتب الاستشارات



نتميز بكوننا جهة حكومية مستقلة ومحايدة, ونضمن أعلى مستويات الشفافية والموثوقية في جميع خدماتنا. فعندما تسعى <mark>مؤسستكم لاختيار أفضل الكفاءات, فإن الدقة والمصداقيـة تصـبـح الـمـعـيـار</mark> الأساسي. في مكتب الاستشارات التابع لمركز التقييم والقياس بجامعة الـكـويـت, نــوفــر لـكــم الأدوات العلمية والموارد المتقدمة لضمان اتخاذ قرارات توظيف وتقييم مبنية على أسس قوية وموثوقة.

خبرة

30 عامًا

في عمل

الاختبارات

لماذا تختارنا؟

جهة حكومية محايدة: نعمل تحت مظلة <mark>جامعة</mark> الك<mark>ويت,</mark> دون أي ارتباط بجهات خارجية, مما يجعلنا جهة موثوقة لأداء الاختبارات بكل حياد ونزاهة, مم<mark>ا يضمن لكم أعلى معايير المصداق</mark>ية في جميـع نتائحنا.

مرافق متقدمة وموقع استراتيجي: نقدم لكم بيئة ا<mark>ختبار نموذجية ومج</mark>هزة بالـكـامـل لضـمـان راحة المتقدمين وسرية الاختبارات. وتشمل مرافقنا:

- قاعات اختبار حديثة ومجهزة بأحدث التقنيات الحاسوبية وتستوعب اعداد كبيرة من المتقدمين.
 - موقع استراتیجی فی قلب مدینة الکویت یسهل الوصول إلیه.
 - مواقف سيارات وفيرة ذات مداخل ومخارج سهلة.
 - مدخل خاص ومنفصل لقاعات الاختبار يضمن الخصوصية والهدوء التام.
 - نظام متقدم للاختبارات ويضمن ظهور النتائج بشكل فورى حسب رغبة الجهة.

خبرة لأكثر من 30 عامًا: نفخر بخبرتنا التي تتجاوز الثلاثة عقود في تصميم وتنفيذ وإدارة الاختبارات الوطنية على أوسع نطاق. هذا التاريخ الطويل أكسبنا معرفة ودراية لا تضاهى في مجال القياس والتقييم, مما يجعلنا الخيار الأمثل لاختبار المرشحين في شتى المجالات.

مدعومون بخبرات أكاديمية متميزة: يضم فريقنا نخبة من أكثر من 1600 دكتور جامعي من جميع التخصصات, مما يمكننا من إنشاء نماذج اختبارات شاملة ومتطورة ومبنية على أسس علمية لقياس المعرفة والكفاءة بدقة.

شريك لك في تحقيق التميز